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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 18)

На 28 септември 2023 г. в София в зала "Дом на Европа" (ул. Раковски 124) се състоя заключителното събитие по
проект BG05M2OP001-2.016-0018 – "Модерн-@": Модернизация в партньорство чрез дигитализация на
Академичната eкосистема", финансиран по ОП "Наука и образование за интелигентен растеж". Координатор на
проекта е Софийският университет "СВ. Климент Охридски". В проекта участват 15 български у... 

В зала "Дом на Европа" в Представителството на Европейската комисия в България се проведе заключителната
конференция по проект BG05M2OP001-2.016-0018 "Модерн-@": Модернизация в партньорство чрез дигитализация
на Академичната eкосистема", финансиран по ОП "Наука и образование за интелигентен растеж". В проекта, чийто
координатор е Софийският университет "Св. Климент Охридски", участват осем българс... 

Дълго ни лъгаха за енергетиката, заяви бизнесменътОт няколко години се забелязва една продължаваща
нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение на политиците ни. Сега сме във вихъра на
енергийните протести и никой на никого не вярва. Така в "Събуди се" бизнесменът и зам.-председател на БТПП
Красимир Дачев коментира недоволството на енергетиците. "Толкова дълго време ни лъгаха специалн... 

Това правителство ще обере каймака за много натрупани преди това проблеми, заяви бизнесменът От няколко
години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение на
политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вярва. Така бизнесменът и
зам.-председател на БТПП Красимир Дачев коментира недоволството на енергетиците. "Толкова д... 

Заглавие: Бяха представени реализираните дейности по проект "Модерн-@"
Дата: 29.09.2023 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Заключително събитие по проект "Модерн-@"
Дата: 29.09.2023 14:00
Медия: Софийски университет "Св. Климент Охридски"

Заглавие: Красимир Дачев: Това правителство ще обере каймака на отдавна трупаните проблеми
Дата: 01.10.2023 10:57
Медия: Факти

Заглавие: Красимир Дачев: Дълго ни лъгаха за енергетиката
Дата: 01.10.2023 10:32
Медия: Dunavmost

Заглавие: Бизнесмен: Толкова дълго време ни лъгаха за енергетиката
Дата: 01.10.2023 10:16
Медия: Благоевград 24

https://www.bcci.bg/news/19789
https://www.uni-sofia.bg/index.php/bul/novini/novini_i_s_bitiya/zaklyuchitelno_s_bitie_po_proekt_modern
https://fakti.bg/bulgaria/819945-krasimir-dachev-tova-pravitelstvo-shte-obere-kaimaka-na-otdavna-trupanite-problemi
https://www.dunavmost.com/novini/krasimir-dachev-dalgo-ni-lagaha-za-energetikata
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Tolkova-dulgo-vreme-ni-lugaha-za-energetikata-1843646


От няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение
на политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вярва. Така бизнесменът и
зам.-председател на БТПП Красимир Дачев коментира недоволството на енергетиците."Толкова дълго време ни
лъгаха специално за енергетиката. Обещаваха, че е много полезно и България ще цъ... 

Обещаваха, че е много полезно и България ще цъфне, като затворим двата ядрени блока – стана по-лошо.
Наложиха ни да спрем руския газ, за да стане тук раят на земята – след това цената се увеличи десет пъти, посочи
тойОт няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко
решение на политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на ник... 

От няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение
на политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вярва. Това каза пред Нова
телевизия бизнесменът и зам.-председател на БТПП Красимир Дачев коментира недоволството на енергетиците.
"Толкова дълго време ни лъгаха специално за енергетиката. Обещаваха, че е мног... 

От няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение
на политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вярва. Така в "Събуди се" по
Нова телевизия бизнесменът и зам.-председател на БТПП Красимир Дачев коментира недоволството на
енергетиците. "Толкова дълго време ни лъгаха специално за енергетиката. Обещаваха, че... 

От няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение
на политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вярва. Така бизнесменът и
зам.-председател на БТПП Красимир Дачев коментира недоволството на енергетиците."Толкова дълго време ни
лъгаха специално за енергетиката. Обещаваха, че е много полезно и България ще цъ... 

Обещаваха, че е много полезно и България ще цъфне, като затворим двата ядрени блока – стана по-лошо.
Наложиха ни да спрем руския газ, за да стане тук раят на земята – след това цената се увеличи десет пъти. От
няколко години се забелязва една продължаваща нетърпимост, да не кажа и истерия, по повод всяко решение на
политиците ни. Сега сме във вихъра на енергийните протести и никой на никого не вяр... 

Заглавие: Красимир Дачев: Дълго ни лъгаха за енергетиката
Дата: 01.10.2023 12:12
Медия: Епицентър

Заглавие: Красимир Дачев посочи откъде е започнала трагедията с Плана за възстановяване ВИДЕО
Дата: 01.10.2023 11:16
Медия: Блиц

Заглавие: Красимир Дачев: Дълго ни лъгаха за енергетиката
Дата: 01.10.2023 10:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Бизнесмен: Толкова дълго време ни лъгаха за енергетиката
Дата: 01.10.2023 10:14
Медия: Варна 24

Заглавие: Бизнесмен с ключови думи за енергетиката
Дата: 01.10.2023 15:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: БТПП поздрави Българо-румънската търговско-промишлена палата по повод 20-та годишнина от
основаването
Дата: 02.10.2023 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://epicenter.bg/article/Krasimir-Dachev--Dalgo-ni-lagaha-za-energetikata/327944/2/0
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/krasimir-dachev-posochi-otkde-e-zapochnala-tragediyata-s-plana-za-vzstanovyavane-video_news978231.html
https://www.plovdiv-press.bg/2023/10/01/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%BE-%D0%BD%D0%B8-%D0%BB%D1%8A%D0%B3%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80/361959/
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Tolkova-dulgo-vreme-ni-lugaha-za-energetikata-1843640
https://www.standartnews.com/biznes/nash-biznesmen-s-komentar-vrkhu-energetikata-537620.html
https://www.bcci.bg/news/19791


Главният секретар на БТПП д-р Васил Тодоров бе официален гост на тържеството по отбелязването на 20-та
годишнина на Българо-румънската търговско-промишлена палата /БРТПП/ и връчи плакет и грамота на
ръководството на смесената палата за дългогодишното сътрудничество с БТПП и насърчаване на търговско-
икономическите отношения между Румъния и България. Изпълнителният директор на БРТПП Елеонора Иванов... 

Когато говорим за енергийна ефективност, трябва да има нужните количества енергия. Това каза българският
евродепутат Цветелина Пенкова по време на двудневната конференция, посветена на ВЕИ индустрията - "Be
Renewable 2023". Според нея енергията трябва да бъде на достъпни цени, както и да се използват
възобновяемите енергийни източници. За да се осигурят електроенергия на достъпни цени в рамките на... 

Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), съвместно с Българска
търговско-промишлена палата (БТПП) и Съветът по инвестиции към БТПП, в партньорство със Столична община,
организират IV-то издание на Международната конференция "Финансова и инвестиционна подкрепа за МСП –
Sofia International Money Expo" (SIM EXPO 2023) под мотото "София – Регионален финансов хъ... 

Стотици световни и регионални индустриални брандове, среща с екипите на над 150 изложители, щандове в 4
палати, 10 000 кв.м. изложбена площ в Интер Експо Център, технологични форуми. Всичко това ще предложи на
бизнеса от 3 до 6 октомври българското индустриално изложение MachTech&InnoTech, което на официална
церемония на 3 октомври се очаква да бъде открито от министъра на икономиката и индуст... 

Бившият министър на енергетиката бе сред основните гости на международния форум "Be Renewable: Енергийна
еволюция 2023" "България се стреми да постигне националната цел 27,9 % от крайното брутно потребление до
2030 г. да бъде енергия от възобновяеми източници." Това сподели Теменужка Петкова, бивш министър на
енергетиката, днес по време на международния форум, посветен на ВЕИ индустрията, в София ... 

"България се стреми да постигне националната цел 27,9 % от крайното брутно потребление до 2030 г. да бъде
енергия от възобновяеми източници." Това сподели Теменужка Петкова, бивш министър на енергетиката, днес по
време на международния форум, посветен на ВЕИ индустрията, в София – "Be Renewable: Енергийна еволюция
2023". Г-жа Петкова коментира още: "Основният фокус на закона, който ние приехме в б... 

Заглавие: Когато говорим за енергийна ефективност, трябва да има нужните количества енергия, каза
българският евродепутат Цветелина Пенкова
Дата: 02.10.2023 10:34
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Покана за участие в Межд. конф. "Финансова и инвестиционна подкрепа за МСП – Sofia International
Money Expo" – "София – Регионален финансов хъб" (SIM EXPO 2023), 10-11 октомври 2023 г., зала "Витоша" на
Интер Експо Център в гр. София
Дата: 02.10.2023 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Над 150 фирми от България и чужбина събира индустриалното изложение MachTech&InnoTech Expo
Дата: 02.10.2023 16:55
Медия: Divident.eu

Заглавие: Теменужка Петкова: До 2030 г. 27,9% от енергийното потребление в България ще е на възобновяема
енергия
Дата: 02.10.2023 16:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: Соларите /ни/ настъпват
Дата: 02.10.2023 15:42
Медия: Пловдив online

Заглавие: Трябва да имаме много постоянна и последователна политика за сектор енергетика
Дата: 02.10.2023 15:07
Медия: Economy

https://www.bta.bg/bg/news/economy/533886-kogato-govorim-za-energiyna-efektivnost-tryabva-da-ima-nuzhnite-kolichestva-ene
https://www.bcci.bg/news/19793
https://divident.eu/8943/nad-150-firmi-ot-bulgariya-i-chuzhbina-subira-industrialnoto-izlozhenie-machtech-innotech-expo/
https://banker.bg/2023/10/02/%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%BE-2030-%D0%B3-279-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BE/
https://plovdiv-online.com/dopalnitelni/tozi-lud-lud-svyat/solarite-nastapvat/
https://www.economy.bg/bulgaria/view/56320/Tryabva-da-imame-mnogo-postoyanna-i-posledovatelna-politika-za-sektor-energetika


Това заяви европейският депутат Цветелина Пенкова по време на форума BeRenewable 2023В София бе открит
енергийният форум Be Renewable, организиран от M3 Communications Group и Сдружение Соларна Академия. На
откриването гостуваха Цветелина Пенкова, европейски депутат, Цветан Симеонов, председател на УС на БТПП,
Николай Павлов, зам.-министър на икономиката и енергетиката и др. Форумът събира на едно... 

Президентът Росен Плевнелиев, Соломон Паси и Томислав Цолов обявиха официалното й учредяванеКосовско-
българска търговска камара (КБТК) беше учредена на 27 септември в София. Тази историческа стъпка в
отношенията между Република Косово и Република България привлече вниманието на високопоставени личности
от дипломатическите, бизнес и академичните общества, които засвидетелстваха подкрепа и интерес к... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Все повече компании в Европа осъзнават, че намаляването на генерираните емисии парникови газове носи ползи
не само от екологична гледна точка, но и е добра инвестиция в устойчивостта на бизнеса им в бъдеще. Водещите
компании на Стария континент са не само лидери в своя сектор, но и първенци в устойчивостта. От Sustainability
Magazine наскоро представиха класацията си на най-устойчивите компании в ... 

Основните лихвени проценти на ЕЦБ са достигнали ниво, което, ако се поддържа достатъчно дълго, може
значително да допринесе за навременното завръщане на инфлацията към нейното целево равнище. Бъдещите
решения на Управителния съвет ще гарантират, че основните лихвени проценти на ЕЦБ ще се определят на
достатъчно рестриктивни нива докато е необходимо. Това се казва в бюлетина на Европейската централ... 

Парис Скурос посочва към небето извън офиса си в Атина. През последните шест месеца са изникнали четири
високи сгради, построени от гръцки и международни компании, които ще бъдат продадени за отдаване под наем
на туристи, като чуждестранни инвестиции в недвижими имоти и бизнес офиси. Малко по-далеч нова реколта от
сгради пробива хоризонта.Финансовата криза в Гърция почти фалира компанията му за ас... 

/Поглед.инфо/ Икономическият коридор Индия-Близък изток-Европа (IMEC) е мащабна публична дипломация,
стартирана на неотдавнашната среща на върха на Г-20 в Ню Делхи, допълнена с меморандум за разбирателство,
подписан на 9 септември. Играчите включват САЩ, Индия, ОАЕ, Саудитска Арабия и ЕС, със специална роля за
последните три най-големи сили Германия, Франция и Италия. Това е мултимодален железопът... 

Заглавие: Косовско-българска търговска камара ще подпомага бизнеса в двете държави
Дата: 02.10.2023 16:30
Медия: Марица

Заглавие: Топ 10 на устойчивите компании в Европа
Дата: 30.09.2023 10:37
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: От ЕЦБ казаха докога лихвите ще останат високи
Дата: 30.09.2023 09:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Гърция – процъфтяващата страна, която напълно забрави кризата отпреди 10 години
Дата: 01.10.2023 14:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Войната на икономическите коридори: Индийско-близкоизточно-европейската карта
Дата: 01.10.2023 07:59
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Мисия на МВФ започва поредица от срещи в Украйна
Дата: 01.10.2023 15:47
Медия: Епицентър

https://www.marica.bg/biznes-zona/kosovsko-blgarska-trgovska-kamara-she-podpomaga-biznesa-v-dvete-drjavi
https://kmeta.bg/%D1%82%D0%BE%D0%BF-10-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B9%D1%87%D0%B8%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0/
https://bgvest.eu/990187/
https://kmeta.bg/%D0%B3%D1%8A%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%86%D1%8A%D1%84%D1%82%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BE/
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https://epicenter.bg/article/Misiya-na-MVF-zapochva-poreditsa-ot-sreshti-v-Ukrayna/327958/4/0


Икономиката на страната пострада тежко, откакто Русия започна инвазията си през февруари 2022 г. и властите
разчитат силно на помощ от западните страни, за да финансират необходимите социални и хуманитарни
плащанияЕкип на Международния валутен фонд (МВФ) започва поредица от срещи в Украйна днес, за да обсъди
политическите цели и предизвикателства със служители на правителството и други украински п... 

Адвокат Момчил Мондешки получава 16,3 милиона лева между 2014 и 2018 г. от "Първа инвестиционна банка"
(ПИБ), известна и като FiBank, без да се яви на нито едно тяхно дело. Официално парите са му платени, за да
"консултира" съдебни казуси на банката. Хонорарите от по над 1 милион лева за консултация обаче изглеждат
като средство за плащане по "законов" път на пари от банката, които в последствие д... 

Производствената активност в Китай се е разширила за първи път от шест месеца през септември, показват
официални данни, публикувани в събота, пише CNBC. Индексът PMI, базиран на проучване на големите
производители, се е повишил до 50,2 през септември след 49,7 през август, според Националното статистическо
бюро, надхвърляйки нивото от 50 пункта, разграничаващо свиването на активността от разширяв... 

България е 38-ма в света по иновации. Изданието за 2023 г. на Глобалния иновационен индекс (GII), публикувано
от Световната организация за интелектуална собственост (WIPO), разкрива интересни иновационни тенденции по
света на фона на несигурната икономическа обстановка, пише Pixotab. Той е съставен от богат набор данни като
включва 80 индикатора от международни публични и частни източници. Този до... 

Няма да има батерии, няма да има и ТЕЦ-ове. Това заяви пред БНР депутатът от ПГ на ГЕРБ-СДС Делян Добрев,
председател на Комисията по енергетика в Народното събрание. Той и изтъкна, че правителството на Кирил
Петков при провеждането на преговорите за Плана за справедлив преход се е съгласило да се намалят
въглеродните емисии с 40%, на база 2019 г.: "Нашата информация, че Асен Василев е бил там едн... 

Няма да има батерии, няма да има и ТЕЦ-ове. Това заяви пред БНР депутатът от ПГ на ГЕРБ-СДС Делян Добрев,
председател на Комисията по енергетика в Народното събрание. Той и изтъкна, че правителството на Кирил
Петков при провеждането на преговорите за Плана за справедлив преход се е съгласило да се намалят
въглеродните емисии с 40%, на база 2019 г.: "Нашата информация, че Асен Василев е бил там едн... 

Това, което е било до момента, няма как да продължи и то не защото правителството налага ограничения, а

Заглавие: Мондешки – "Троянският кон на Пеевски", напълнен с милиони от ПИБ
Дата: 01.10.2023 14:06
Медия: Рикошет

Заглавие: Производствената активност в Китай се връща към експанзия
Дата: 01.10.2023 11:48
Медия: Profit

Заглавие: България е 38-ма в света по иновации (Класацията)
Дата: 01.10.2023 08:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Няма да има батерии, няма да има и ТЕЦ-ове
Дата: 01.10.2023 19:01
Медия: 168 часа

Заглавие: Делян Добрев хвърли бомба за ТЕЦ-овете, батериите и Асен Василев
Дата: 01.10.2023 18:21
Медия: Политиката

Заглавие: Асен Василев към енергетиците: Правителството е насреща, професията има бъдеще до 2038 г. със
затихващи функции
Дата: 01.10.2023 19:56
Медия: Пловдивски новини
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https://www.168chasa.bg/article/15693811
https://politikata.net/557553/
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/234088/asen-vasilev-kam-energetitzite-pravitelstvoto-e-nasreshta-profesiyata-ima-badeshte-do-2038-g-sas-zatihvashti-funktzii


пазарът. Докато се плаща цена на емисия, няма как този ток да бъде конкурентоспособен. Това коментира пред
бТВ министърът на финансите Асен Василев относно плановете за справедлив преход, срещу които енергетиците
протестират, защото предвиждат затваряне на въглищните централи до 2038 г. Това, ко... 

НАСА разкри план за сваляне на МКС от орбитаМеждународен екип от изследователи проведе технически и
икономически анализ, за да прецени дали разполагането на фотоволтаични системи между или близо до
железопътни линии е жизнеспособно решение за селски региони, и установи, че тази силно критикувана
типология проекти може да бъде не само технически осъществима, но и търговски привлекателна. От доста в... 

Тракия икономическа зона е започнала работа по производството на биометан и водород, за захранване на
производството. В зоната работят и инвестират множество високотехнологични чуждестранни компании и се
очаква впечатляваща инвестиция, това коментира инж. Пламен Панчев, изпълнителен директор на Тракия
икономическа зона, цитиран от Bloomberg TV Bulgaria. Тракия икономическа зона е първата въглеродн... 

Тракия икономическа зона е започнала работа по производството на биометан и водород, за захранване на
производството. В зоната работят и инвестират множество високотехнологични чуждестранни компании и се
очаква впечатляваща инвестиция, това коментира инж. Пламен Панчев, изпълнителен директор на Тракия
икономическа зона, цитиран от Bloomberg TV Bulgaria. Тракия икономическа зона е първата въглеродн... 

Рекордно високата инфлация се очакваше да ни доведе до края на ерата на ниски лихви. Но поради ред причини
все още не сме прекрачили отвъд и цената на парите се запазва относително ниска. България трябваше заедно с
Хърватия да въведе еврото през тази година. Но поради ред други причини влизането ни в най-мощния валутен
съюз все още не е реализирано. Инвестирането в акции и дялове набира популярнос... 

Менторски сесии представиха какви са методите за развитие на бизнеса по време на Founders TodayКонкурсът
Founders Today събра млади и амбициозни предприемачи и успешно доказали се бизнес лидери на 28 септември
в Inter Expo Center в София. Събитието на водещия икономически сайт Investor.bg представи на аудиторията
увлекателни дискусии и полезни съвети в разработването на идеи, които да продължат ра... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Заглавие: Учени: Фотоволтаици по ЖП релсите е технически осъществимо
Дата: 01.10.2023 20:37
Медия: TechNews

Заглавие: Нов завод за милиони дава заплати – мечта. Един град се възползва
Дата: 01.10.2023 20:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Завод за милиони отваря врати в този БГ град, хиляди хора ще взимат примамливи заплати
Дата: 01.10.2023 20:04
Медия: Луд спорт

Заглавие: 6-и банково-финансов форум на Мениджър: "Бъдещето на парите" - държавата и бизнесът на прага
на големите промени
Дата: 02.10.2023 16:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Предприемаческата екосистема в България не спира да расте
Дата: 02.10.2023 11:43
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Не плащаме на таксиджията, ако не даде касова бележка
Дата: 30.09.2023 22:43
Медия: Агенция Стандарт
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Ако отидем на фризьор да ни подстриже и той "забрави" да ни даде касова бележка или пък се возим в такси и
шофьорът "се разсее" и не включи апарата, да станем и да си тръгнем без да плащаме. Това да важи за всяка
покупка на стока и услуга, която искат да ни продадат без да ни дадат фискален бон, предвиждат промени в
Закона за ДДС, които са пуснати за обществено обсъждане. С предишните промени в да... 

Инвестициите са основен фактор за растежа, а привличането на чужди капитали, особено от развити икономики,
допринася за повишаване на производителността чрез модернизация, технологично обновление и пренасяне на
знание, преструктуриране на стопанската дейност, а в дългосрочен план увеличаване на ползите от интеграцията в
глобалните вериги на добавена стойност. Данните са изведени на базата на анали... 

Осигуровките на енергетиците и миньорите от топлофикациите и мините от областите Перник и Кюстендил, които
внасят техните работодатели осигуряват на държавния бюджет около 115 млн. лв. годишно. Изчисленията са
направени на база на справката от Националния статистически институт въз основа на броят заети в енергийните
предприятия в региона и средната брутна заплата. "Топлофикация Перник" като един ... 

/КРОСС/ В постоянно развиващия се пейзаж на дигиталната ера малко професии са претърпели толкова
трансформации и иновации, колкото графичният дизайн. Някога свързвани предимно с печатните медии,
днешните графични дизайнери се намират начело на визуална революция, оформяйки начина, по който
взаимодействаме и възприемаме света около нас. Ще се опитаме да навлезем във вълнуващия и динамичен свят
на г... 

Рецесията е Германия, която е факт през 2023 година, започна да дава отражения върху скачените икономики. В
Пловдив и региона едни от най-големите работодатели са именно клонове на немски и австрийски фирми. Те вече
усещат ударите от рецесията. Голяма част от производствените компании планират съкращения, и то още през
настоящата година.Най-високата инфлация от десетилетия и последиците от войната... 

Мнозина се страхуват, че следващата ще бъде още по-лоша или че няма да е трайна Всеки път, когато правя
разследващи репортажи за компании, които се отнасят лошо към работниците, обикновено има някой, който пита:
Защо тогава просто не напуснат? Никой не ги кара насила да работят там, нали? Макар и далеч не състрадателен,
това всъщност е добър въпрос. Отговорът може да разкрие много за начина, по ко... 

Заглавие: ИПИ: Над 40 000 българи имат работа, благодарение на американските инвестиции у нас
Дата: 29.09.2023 19:25
Медия: Искра.бг

Заглавие: 115 млн. лв годишно по-малко осигуровки при закриването на базови централи и мини от
Югозападният въглищен регион
Дата: 01.10.2023 18:42
Медия: 24 Часа

Заглавие: Какво е да работиш като графичен дизайнер в дигиталната ера
Дата: 01.10.2023 12:59
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Рецесията в Германия достигна Пловдив
Дата: 01.10.2023 11:13
Медия: Пловдив медия

Заглавие: Англичаните, парадоксално, трудно сменят лоша работа
Дата: 30.09.2023 22:43
Медия: Будилник

Заглавие: Кандидатът за кмет на София от ГЕРБ – СДС Антон Хекимян ще разговаря с представители на
ресторантьорския и туристическия бизнес
Дата: 01.10.2023 18:49
Медия: Българска телеграфна агенция
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Кандидатът за кмет на София от ГЕРБ – СДС Антон Хекимян ще разговаря с представители на ресторантьорския и
туристическия бизнес. Събитието ще е открито за медии и ще се проведе в понеделник, 02.10.23 г., от 11:30 часа в
зала "Нютон" на хотел "Милениум". 

Ако някога сте си мислили, че работодателят ви наблюдава, може би не грешите. Някои компании използват
инструменти за наблюдение на работното място, за да следят служителите си, независимо дали за да проверят
производителността им, или за да проследят идването им в офиса, докато тече дебатът за връщането им на
работа. Ето някои от начините, по които компаниите шпионират своите работници: Чрез карт... 

Петър Бояджиев, основател на PetStay, "UpDate", 01.10.2023 г.PetStay e платформа, чрез която можете да
поверите домашният си любимец на непознат гледач. Платформата е единствената у нас, която предлага този тип
услуга. Скоро тя планира да се разшири и в чужбина, като ще започне със страни като Гърция и Румъния.
Средната цена за приютяване на домашен любимец в София варира между 30 и 35 лв., а глед... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 17)

Св. св. Константин и Елена. "Курортът "Св. св. Константин и Елена" задава новите тенденции за развитие на бранда
"Дестинация България" като целогодишна дестинация за здравен туризъм. Поздравявам "Св. св. Константин и
Елена" и в частност Aquahouse hotel & SPA за присъединяването към портфолиото на Ensana – водещ европейски
оператор на медикъл спа хотели. Следя развитието на курорта като потреби... 

Във времена на криза всичко се усилва, и отрицателните, и положителните качества. Но ми идва в повече
нравоучението и искането на оставки от ГЕРБ и по-специално от Делян Добрев, човекът, който пряко носи
отговорност за днешния кошмар в енергетиката, защото той не е плод на последните две години или два месеца. А
Добрев е във властта поне от 10 години в различни качества. За ПП-ДБ протестите изгле... 

- Защо да изберете електрическия автомобил BAW?- Личният автомобил, който е по-изгоден от абонаментна карта
за градски транспорт- Карай BAW, подари чист въздух BAW представя своя нов електрически автомобил, който се
превърна в глобален хит благодарение на изключителните си характеристики и привлекателна цена. Този
модерен електромобил е идеалният избор за тези, които търсят икономичност, стил и ек... 

Заглавие: Ето как компаниите шпионират служителите си, които работят от вкъщи или хибридно
Дата: 01.10.2023 19:08
Медия: Kaldata

Заглавие: Единствената българска платформа за гледачи на домашни любимци излиза в чужбина
Дата: 01.10.2023 20:04
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Сийка Кацарова: Новото лице на "Св. св. Константин и Елена" ни дава самочувствие пред Европа,
курортът задава тенденциите за развитието ни като целогодишна дестинация за здравен туризъм
Дата: 30.09.2023 13:59
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: Илиян Василев: Делян Добрев да подаде оставка, защото е пряко виновен за състоянието на
енергетиката
Дата: 01.10.2023 14:18
Медия: Дебати

Заглавие: Електрическият автомобил BAW: 100 км за 1 лв? Да, вече е възможно!
Дата: 01.10.2023 14:01
Медия: Аутопрес

Заглавие: Тайните на Руската църква: Била ли е жертва на дипломатически скандал и в миналото?
Дата: 01.10.2023 14:03
Медия: Фактор

https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%88%D0%BF%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5-444089.html
https://www.bloombergtv.bg/a/28-update/122321-edinstvenata-balgarska-platforma-za-gledachi-na-domashni-lyubimtsi-izliza-v-chuzhbina
https://bgtourism.bg/novini-siyka-katsarova-sts-constantine-helena-resort/
https://debati.bg/iliyan-vasilev-delyan-dobrev-da-se-podade-ostavkata-zasthoto-e-pryako-vinoven-za-sastoyanieto-na-energetikata/
https://www.auto-press.net/a%3A%D0%95%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB-BAW-100-%D0%BA%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-1-%D0%BB%D0%B2-%D0%94%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE-
https://faktor.bg/bg/articles/novini-balgariya-taynite-na-ruskata-tsarkva-bila-li-e-zhertva-na-diplomaticheski-skandal-i-v-minaloto


В периода между двете световни войни, църквата "Св. Николай" от белогвардейска става българскаКой е
собственик на Руската църква в София е въпрос, който вълнува обществото вече втора седмица и все още няма
категоричен отговор.Вече втора седмица под сянката на шпионски скандал, храмът беше разпънат между
българското духовенство и руската юрисдикция, коментира бТВ. Но кога и как започва всичко? Защо... 

Кой е собственик на Руската църква в София? Въпросът вълтува втора седмица обществото, след като
предстоятелят на храма бе изгонен от България като руски шпионин. Църквата "Св. Николай", по-известна като
Руската църква се строи в началото на 20-и век, разказва историята й бТВ. През 1912 година приключва строежът,
а до 1914 година е завършен интериорът. Нарича се руска, тъй като е построена по жела... 

Уникално интервю даде турският посланик у нас Н. Пр. Айлин Секизкьок на Кристина Газиева от бТВ. Първата
жена посланик на Турция в България поема поста в края на 2019 г. Преди това Секизкьок е била заместник-
ръководител на главната дирекция по сигурност и разузнаването към турското министерство на външните работи.
Преди София дипломатическата ѝмисии я води в Киев, Стокхолм, Берлин, Аман и Милано. ... 

Няма да има батерии, няма да има и ТЕЦ, заяви по-рано депутатът от ГЕРБ-СДС Делян ДобревПартиите да не
злоупотребяват със страховете на енергетиците и миньорите в кампанията си за местни избори. За това
призовава премиерът акад. Николай Денков, който днес е разговарял на тази тема и с политически лидери. Той се
обяви против разпространяваната дезинформация, даването на неизпълними обещания и умишл... 

След дълго и мъчително боледуване почина бившия политик, лежал в затвора, Веселин Данов, съобщава
Trafficnews.bg Веселин Данов е роден на 2 юли 1953 година в София. Син на бившия министър на вътрешните
работи и председател на Конституционния съд Христо Данов. Висшето си образование завършва във ВМЕИ –
Варна, специалност "Радио техника и телевизия".През 1979 открива първото частно студио за звукоза... 

Пред провал е изправена срещата, която премиерът Николай Денков организира днес в Министерския съвет от 16
часа с протестиращите миньори и енергетици. Засега министър-председателят има отказ от страна на лидерите
на КНСБ и КТ "Подкрепа". Представителите на ресорните федерации също отказват разговорите. Работещите в
мините и ТЕЦ "Марица изток 2" се обявиха срещу териториалните планове за справедлив... 

Сенатът на САЩ подкрепи законопроекта за временно финансиране на правителството, благодарение на който
ще се предотврати четвъртото частично спиране на работата на федералните агенции за последните 10 години,
съобщиха Асошиейтед прес и БТА. Заплахата от преустановяване на работата на американското правителство бе

Заглавие: Тайната история на Руската църква и гафът на един нотариус
Дата: 01.10.2023 12:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Уникално интервю! Книга помага на Айлин Секизкьок да разбере България
Дата: 30.09.2023 18:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Денков: Партиите да не злоупотребяват със страховете на хората
Дата: 01.10.2023 15:38
Медия: Дивидент

Заглавие: Скръбна вест! Почина бивш политик и син на екс МВР министър
Дата: 01.10.2023 15:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Блокодата на миньори и енергетици се разраства, отказват среща с премиера Денков
Дата: 01.10.2023 16:40
Медия: WOW Media

Заглавие: САЩ може да спрат помощта за Украйна до средата на ноември
Дата: 01.10.2023 07:53
Медия: OFFNews

https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/taynata-istoriya-na-ruskata-tsrkva-i-gaft-na-edin-notarius-537591.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/unikalno-intervyu-edna-kniga-pomaga-na-aylin-sekizkok-da-razbere-blgariya-537543.html
https://dividend.bg/politika/denkov-partiite-da-ne-zloupotrebyavat-sas-strahovete-na-horata
https://bgvest.eu/990613/
https://wow-media.bg/2023/10/01/%D0%B1%D0%BB%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D1%8C%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B8-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%80/
https://offnews.bg/sviat/sasht-mozhe-da-sprat-pomoshtta-za-ukrajna-do-sredata-na-noemvri-809596.html


избегната часове преди изтичането на крайния срок, след като преди това законопроект... 

Проблемът с окаяното състояние на Витоша е многослоен, а в основата му, както винаги, седят некадърно
управление, нерешителност и естествено - интересите на зелените. Основен проблем пред Витоша е, че
решенията за природния парк трябва да се взимат от прекалено много институции. Природен парк Витоша е
поделен между три министерства, три областни управи и три общини. Министерствата са – на околнат... 

Мисля, че ГЕРБ и ДПС ясно са осъзнали своя интерес - партиен, интерес на техните лидери от това този път
конституционните промени да се случат по правилния начин. Това каза министърът на правосъдието Атанас
Славов в предаването "Защо, господин министър" по bTV попитан сигурен ли е в лоялността на ГЕРБ и ДПС за
конституционните промени. "Дали обаче някакви други краткосрочни интереси ще надделеят, ... 

"Закъснели сме с разговора какви екологични изисквания трябва да изпълни България с поне 20 години. През
2003 г. влезе в действие директивата, която въведе пазара на въглеродните емисии. А през 2005 г. започна самият
пазар. Ние седим до ден днешен и едва сега започваме да го водим и не сме подготвени. Неизбежно се стига до
тези сблъсъци. Но основен фактор, който определя съдбата на въглищната енер... 

Георги Аспарухов-Гунди е легенда на българския спорт. Това написа във фейсбук журналистът Антон Хекимян,
след като в столицата бе открит паметник на покойния футболист. "Поколения се прекланят пред името на
великия футболист от "Левски", който до днес остава всенароден любимец. За мен беше чест да присъствам на
официалното откриването на паметник в памет на Гунди в парк "Гео Милев". Вдъхновението ... 

Ние сме ощетени като държава, имаме много слаба позиция в Брюксел, каза председателят на Асоциацията на
индустриалния капитал Има два много важни въпроса. Единият е с какво и в какъв график се заменят въглищните
централи? Защото не може вятърът и слънцето да замени базови мощности. Това каза в аудиокаста на Фокус
"Това е България" Васил Велев, председател на Асоциацията на индустриалния капитал в ... 

Посланикът на Италия у нас Н. Пр. Джузепина Зара призова за отварянето на прочутата Казанлъшка гробница,
предаде БГНЕС.Италианският дипломат участва в международния форум "История и бъдеще – обекти на
ЮНЕСКО в Италия и България".Според нея е изключително важно да се говори за защитата на културното
наследство и как то да бъде опазвано под егидата на ЮНЕСКО."Трябва да се отвори Казанлъшката гробниц... 

Заглавие: Разрухата на Витоша – от некадърно управление до зелени интереси
Дата: 01.10.2023 18:22
Медия: Еко Новини BG

Заглавие: ОБНОВЕНА Считам, че проектът за Конституция ще получи подкрепата на силите, които го внесоха,
каза правосъдният министър Атанас Славов
Дата: 01.10.2023 20:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Юлиан Попов: Има партии, които се възползват и разпалват протеста
Дата: 01.10.2023 20:25
Медия: 24 Часа

Заглавие: Гунди е легенда на българския спорт
Дата: 01.10.2023 20:31
Медия: 168 часа

Заглавие: Васил Велев: Затворихме четири ядрени блока заради корупция на европейско равнище
Дата: 02.10.2023 15:31
Медия: Dunavmost

Заглавие: Посланикът на Италия у нас призова да се отвори прочутата Казанлъшка гробница
Дата: 02.10.2023 16:07
Медия: Телевизия Пресс

https://www.ekonovini.bg/bg/razruhata-na-vitosha-ot-nekadarno-upravlenie-do-zeleni-interesi-/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/533712-schitam-che-proektat-za-konstitutsiya-shte-poluchi-podkrepata-na-silite-koito-
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/15695736
https://www.168chasa.bg/article/15694898
https://www.dunavmost.com/novini/vasil-velev-zatvorihme-chetiri-yadreni-bloka-zaradi-koruptsiya-na-evropeisko-ravnishte
https://presstv.bg/accent/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81/


Туроператори продължават да дължат пари на клиенти за неосъществени екскурзии по време на ковид
пандемията. Затова алармираха пред TravelNews потребители. На някои хора са издадени ваучери, които все още
не са използвали, но те важат до юли 2024 г. За такъв случай съобщи Сотир Пецанов от Плевен, който е заплатил
за екскурзия до Русия и Полша на "Сейф тарвел" преди пандемията. Екскурзията не може д... 

Заглавие: Туроператори още дължат и връщат пари на клиенти за пандемията
Дата: 02.10.2023 12:23
Медия: Travel News

https://www.travelnews.bg/bg/news/16962386169541/turoperatori-oshte-dalzhat-i-vrashtat-pari-na-klienti-za-pandemiyata
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